

# REFERAT

## fra Studentrådet HFs møte

Tirsdag 07.02.23 kl. 17.15 i rom: D156

Møteleder: Håkon Gravem Isaksen  
Referent: Maiken Kildal Berntsen

### **Studentrådet HFs medlemmer:**

FTV Fakultetsansvarlig	Synne Svarstad Hanslien
FTV Læringsmiljøansvarlig	Håkon Gravem Isaksen
FTV Kommunikasjonsansvarlig	Matilde Brox Bordal
IFR	Tobias Brox Bordal
IFR	Maren Grothe
IHK DRV	Magnus Ryen
IKM	Simon Moe
IMS	Magnus Grüssinger Lund
IMS	Maria Konow
LTV HF	Hedda Solberg
KULT	Linde Kongsvik Aga
IKM	Simon Moe
Musikk utøvende	Sigrid Sand Angelsen
Musikk DRV	Mads Heggen
EURO	Ole Marcelius Sivertsen
EURO	Solve Ressem
ISL	Ingrid Isdal Lindstrøm
ISL	Idun Myrseth
ISL	Even Samir Kaushik

### **Observatør:**

Studenttinget Ida Austigård Ødegård

### **Meldt fravær:**

FTV Internt ansvarlig	Peder Bergset Botten
IHK ARK	Clara Margrete Gärtner
IHK ARK	Kathinka Aalberg
Musikk	Margrethe Dahl
IKM	Kirsti Jacobsen
KULT	Anita Vikestad
IHK DRV	Hilde Myrvold

### **Ikke møtt:**

Studentrådet HFs saker:

## Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

## Runden rundt bordet

- IHK Utdanningsutvalgsmøte i dag: store kutt på studiene. Utvidet ledermøte – dårlige budsjett.
- IFR Utvidet ledermøte. Dialogmøte med instituttleder og leder i administrasjon. IFR-seminar: ITVer presenterte undersøkelse
- KULT Linde er ny ITV. Anita også valgt inn som ny ITV.
- IKM Ledermøte uten studentrepresentant. Styremøte på torsdag der budsjett skal tas opp. Noen nye PTVer. Kirsti ny ITV ved IKM.
- LVT Møte med studentrådet lektor. Hatt konkurranse for å være mer synlig, på instagram.
- IMS Morgenmøte med instituttet. Skal ha PTV-møte på torsdag. Det er arrangert møter mellom bachelor og master studenter, slik at master kan gi tips til bachelorstudentene.
- STi Brukt mye tid på campussamlingsprosjektet, sette seg inn i rollen.
- Musikk Møte med PTVer.
- ISL Utvidet ledergruppemøte: budsjett - går ganske bra. Det vil bli noen endringer i studieprogrammene. Jobber med å skaffe PTV, skal sette opp møte med PTV. Idun ny ITV.
- EURO Solve ny «ITV».
- Matilde Vært i en del møter, i og med at Synne og Peder har vært borte. Møte om fagvalgdag, STi-møte, STi-seminar, fakultetsstyremøte. Jobber med å kartlegge hvilke forelesninger det er lurt å gå og promotere valg i. Legges ut etter hvert. Tanken er at det kan kjøres opp en slide om valg, og at ITV kommer inn og orienterer.
- Synne STi-minar. Forbereder seminar.
- Håkon Fakultetsstyremøte: orientert om den økonomiske fremtiden til HF. Studieprogramporteføljen skal gjennomgås, for å se på eventuelle kutt. Dette vil vi komme tilbake til. Forberedelse til seminar.
- Maiken Forberedelse til seminar.

Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:

O-sak Varslingsmottaket ved HF, O-sak Studentombudet v/ Lennart Soligard, O-sak Allmøter ved institutt, O-sak Hvilke institutt de ulike FTVene følger opp, O-sak Fagvalgdag, HF-sak 01/23 «Ta ordet», HF-sak 02/23 Høringssvar til byggeprogrammet for HUMSAM-bygget, HF-sak 03/23 Studentrepresentant fra HF i KBG – HUMSAM, HF-sak 04/23 Eventuelt.

- O-sak**                      **Studentombudet v/ Lennart Soligard**  
Studentombudet presenteres.
- O-sak**                      **Varslingsmottaket ved HF**  
Anne Marit Skancke og Karin Margrethe Hansen presenterer varslingsmottaket ved HF.
- O-sak**                      **Allmøter ved institutt**  
Allmøte på fakultet: 13.mars.  
Allmøte på institutt: 20. mars.  
Alle oppfordres til å være ut i god tid med planlegging.
- O-sak**                      **Hvilke institutt de ulike FTVene følger opp**  
Peder: IKM, LTV, ISL  
Synne: IHK, IMS  
Håkon: IFR, KULT  
Matilde: EURO, Musikk
- O-sak**                      **Fagvalgsdag**  
Torsdag 16. mars. En dag for å promotere breddeår/fag 2.  
ITV og PTV skal stå på stand sammen med ansatte fra instituttet og studieprogram denne dagen. Disse timene honoreres. Timene kan skrives på ITV/PTV kontraktene.
- HF-sak 01/23**              **«Ta ordet»**  
Alle trekker en lapp om et tema og snakker i et minutt.
- HF-sak 02/23**              **Høringssvar til byggeprogrammet for HUMSAM-bygget**  
Håkon orienterer om høringssvaret.
- HF-sak 03/23**              **Studentrepresentant fra HF i KGB – HUMSAM**  
Håkon orienterer om vervet. Det oppnevnes ikke noen representant i dag. Simon (ITV IKM) satt i KGB for KAMD og forteller om sin erfaring her. Ida (STi) skal sjekke ut hvordan det er med honorar. Representant kan melde seg til en av FTVene senere.
- HF-sak 04/23**              **Eventuelt**
- Eventueltsak 1**            **Gensere – merch**  
AU har besluttet at gensere ikke lenger er til eie, men til låns. Gensere skal vaskes og leveres tilbake etter endt verv. Det samme gjelder for kopper.

**Møtekritikk tas til etterretning**

**Møtet heves kl. 18.58**

*Peder Bergset Botten*  
Leder HF

*Maiken Kildal Berntsen*  
referent